

A DAYCATION AT KERRY

嘉里池畔全日優悠時光



Bask in this warm, breezy weather and take a dip in our infinity pool before enjoying a sun-kissed lunch by the sun deck at Kerry Hotel, Hong Kong. A perfect getaway in the city, A Daycation at Kerry is priced from HK\$ 500 per person and includes guaranteed all-day pool access and set lunch, in addition to a massage treatment or a bottle of Champagne.

在陽光普照微風徐徐的日子，於室外享受陽光、於無邊際的泳池暢游，再品嚐一個輕鬆寫意的午餐。香港嘉里酒店推出的【池畔全日優悠時光】套餐，每位由港幣500元起，包括全日使用池畔設施及精緻午餐，升級套餐更可享按摩護理療程或香檳一瓶。

A Daycation at Kerry 嘉里池畔全日優悠時光	WEEKDAYS (Excluding Public Holidays) 平日 (公眾假期除外)	WEEKENDS (Including Public Holidays) 週末 (包括公眾假期)
Pool Day Pass and Set Lunch 全日使用池畔設施連午餐	HK\$ 港幣 500 元	HK\$ 港幣 700 元
Pool Day Pass, Set Lunch with reserved seating at the Sun Deck and a bottle of Veuve Clicquot champagne per every two persons* 全日使用池畔設施、於4樓陽台預留位置享用午餐及香檳一瓶(每兩位用)*	HK\$ 港幣 1,000 元*	HK\$ 港幣 1,200 元*
Pool Day Pass, Set Lunch and 60-minute massage treatment 全日使用池畔設施、午餐及享用60分鐘按摩療程	HK\$ 港幣 1,250 元	HK\$ 港幣 1,450 元

*A minimum booking of two guests is required 需預訂最少兩位 (price per person 價錢為每位)

BOOK NOW! 立即預約

☎ (852) 2252 5350

✉ basecamp.khk@thekerryhotels.com

Terms and Conditions · This offer is valid until 30 November 2021 · All prices are subject to 10% service charge · Advance reservation is required · Pool passes include unlimited access to the pool and lock room facilities on the day of reservation · The included lunch is a set lunch menu served at the 4/F Terrace. Supplementary charges may apply for certain items · The 60-minute massage includes a choice of 3 full body massages: Aromatherapy, Deep Tissue Sports and Signature Asian Blend Massages · This offer cannot be used in conjunction with other promotions or discounts · No outside food or drink is allowed at Base Camp, the 4/F Terrace and the sun deck · In case of any dispute, Base Camp at Kerry Hotel, Hong Kong reserves the right of final decision.

條款及細則 · 此優惠有效期至2021年11月30日 · 以上所有價格均需另收加一服務費 · 持有有效池畔全日優悠時光門票之賓客可於當日無限次進出游泳池及更衣室範圍 · 午餐為指定午市套餐，可於4樓露天陽台享用 · 三款60分鐘全身按摩療程可供選擇：香薰舒緩按摩，深層肌肉按摩和皇牌亞洲按摩 · 此優惠不可與其他優惠一併使用 · 不得攜帶外來食物及飲料在Base Camp、4樓露天雅座及戶外平台 · 如有任何爭議，香港嘉里酒店Base Camp 將保留最終決定權。